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Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 
 Simone Skovhaur (SS) Kasserer 
 Carina Bak Lange (CL) Næstformand 

  Pia Bonding (PB) Mening medlem 
  Marie Kjærgaard (MK) Mening medlem 

 
Fraværende:  
 
Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 4 oktober 2021 kl. 19:00 
 
Emne: Bestyrelsesmøde 
 
SS 

Emne Kommentarer Ansvar-
lig 

 

1. Bestyrelsen Vi vil forsøge at være mere på forkant med stævner og div ar-
rangementer, så det ikke ramler sammen i aug-september igen 
næste år. Vi vil fortsat gerne have både DSAH og HSDK til at 
komme og holde stævner her, det er både hyggeligt og en god 
indtjeningsmulighed for klubben.  

Alle 

 

2. Stævneudvalget  D-Springstævne, indendørs, alt er klar MK 

 

3. Elevheste Halvparterne gennemgås, lidt ændringer 

Chile status, han har været on-off halt siden november 2020, 
der har været kiropraktiker, dyrlæge og massør. På trods af 
hensyn og rolig opstart virker det ikke til at han kan holde til 
jobbet længere. Han går på pension, sættes til salg.  

Standing, fodring og opstart drøftet. Finder en nusse-part her i 
ventefasen. Så hun får motion ved gåture og bliver striglet.  

Paprika ændret adfærd, lidt halt, så en ugens pause til hende.  

KWO 

SS 

 

 

 

SS 

SS 

 

4. Undervisning Alt optaget, og stadig venteliste, der er meget interesse i tbr. 

Der er fundet et par hjælpere til Atos nybegynder ryttere, tirs-
dag og onsdag.  

KW 

KW 
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Referatet godkendt          /          2021 
 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Kristina Wollesen Carina Bak Lange Marie Kjærgaard 
Formand/Sekretær Næstformand Medlem 
 
 
 
____________________ ____________________  
Pia Bonding Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 

Vi skal have holdt et undervisermøde, findes et par datoer. KW 

 

5. Kasseren  SS 

 

6. Cafeteriet Drøftet problemstilling med mgl frivillige til cafeterietjans. Ud-
valget har selv drøftet at lave en vagtplan for årets arrange-
menter og på den måde sikre sig at der er fuld bemanding.  

Drøfter de tidligere snack og madbilletter, de er skrottet og 
man må tage drikkevare for sin hjælp. Dette gælder alle hjæl-
pere. 

CL 

 

 

ALLE 

 

7. Juniorudvalget Sommerfesten var igen en succes. 

Kræmmermarked var fint, dog skulle vi nok have reklameret 
mere så der kom flere folk udefra.  

PB 

PB 

 

8. Div. Spejlene, de har lovet at de kommer her i oktober.  

Nyt springmateriale skal males, ide i uge 42 efterårsferien.  

KW 
PB 

    

9. Næste møde 1 november 2021 kl. 19:00, Åbent bestyrelsesmøde       Alle 


